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Geachte heer Jongeneel, 

 

Op 23 oktober stelde u artikel 39 vragen over Langlopende contracten voor jeugdhulp 

in Zuid-Holland Zuid en de financiële gevolgen/risico’s voor de gemeente Sliedrecht. 

Met deze brief beantwoorden wij uw vragen.  

  
Vraag 1: 
Bent u op de hoogte van de afkeurende zienswijze van de gemeente Dordrecht 
betreffende het voornemen van de gemeenschappelijke inkooporganisatie 
Drechtsteden om vanaf 2022 langjarige verplichtingen aan te gaan met 
zorgaanbieders in de regio? 
 
Antwoord: 
Nee, hiervan zijn we nu nog niet op de hoogte. In het Algemeen Bestuur van 10 
december 2020 zullen de zienswijzen van de 10 gemeenten in Zuid-Holland Zuid 
worden meegewogen in de besluitvorming over het inkoopkader jeugdhulp in Zuid-
Holland Zuid voor 2022 en verder. Ook de zienswijze van de gemeente Dordrecht zal 
daar worden meegenomen 
 
Vraag 2: 
Is het geen reden voor de gemeente Sliedrecht om haar zienswijze te wijzigen c.q. 
aan te scherpen 
 
Antwoord: 
Het is aan de gemeenteraad om haar zienswijze te geven op het inkoopkader 
jeugdhulp. Zoals aangegeven tijdens de beeldvormende raadsvergadering van 13 
oktober, zullen de zienswijzen inkoopkader jeugdhulp Zuid-Holland Zuid voor 2022 en 
verder en de governance jeugdhulp worden behandeld in de oordeelsvormende 
raadsvergadering van 17 november en de besluitvormende raadsvergadering van 8 
december. Tijdens de behandeling van de zienswijzen kunt u eventueel voorstellen 
doen voor aanscherping van de zienswijzen. 
 
  



Vraag 3: 
Is het juist dat de gemeente Sliedrecht in 2023 zelf verantwoordelijk wordt voor de 
besteding van het budget betreffende de zorgaanbieders? 
 
Antwoord: 
De inkoop van de zorgaanbieders binnen de jeugdhulp is gedelegeerd aan de 
Gemeenschappelijke Regeling Dienst Gezondheid en Jeugd (GR DG&J). Er ligt op dit 
moment geen voorstel om dit te wijzigen. Wel wordt voorgesteld om gemeenten lokaal 
een dienstverleningsovereenkomst te laten afsluiten met de Stichting Jeugdteams. 
Hiermee gaat de gemeente een subsidierelatie aan met de Stichting Jeugdteams. Op dit 
moment is dit gemandateerd aan de GR DG&J. Hiermee wordt de gemeente vanaf 2022 
wel zelf verantwoordelijk voor de besteding van het budget aan de Stichting Jeugdteams. 
 
Vraag 4: 
Is het juist dat de gemeente Dordrecht, Zwijndrecht en Hardinxveld-Giessendam er voor 
hebben gekozen zelf te gaan bepalen op welke wijze zij de gelden lokaal zullen inzetten? 
 
Antwoord: 
In het kader van "jeugdhulp naar de voorkant", hebben alle 10 de gemeenten in Zuid-
Holland Zuid lokaal de mogelijkheid gekregen een deel van de jeugdhulp binnen het 
regionale budget lokaal te contracteren. Dit betreft slechts een klein deel van het 
jeugdhulp aanbod.  
 
Vraag 5: 
Zo ja, waarom kiest de gemeente Sliedrecht er ook niet voor zelf te bepalen op welke 
wijze zij de gelden lokaal wil inzetten? 
 
Antwoord: 
Ook in Sliedrecht hebben wij op de hierboven beschreven wijze gelden lokaal ingezet, 
waarbij wij in eerste instantie begeleiding en jeugd en opvoedhulp in het eigen netwerk 
lokaal zullen aanbieden. U bent hier eerder middels een CIB (17 juli 2019 en 15 mei 2020) 
over geïnformeerd. 
 
Vraag 6: 
Het is toch zo dat de gemeente zelf uitdrukkelijk stelt aan de voorzijde van de 
aanbesteding te willen zitten? 
 
Antwoord: 
Op dit moment ligt alleen het inkoopkader ter zienswijze voor. Op basis van het 
inkoopkader zal een inkoopstrategie worden bepaald. Het is nu nog niet bekend op welke 
wijze zal worden ingekocht en op welke wijze zal worden aanbesteed. 
 
Vraag 7: 
Waarom blijft de gemeente de werkzaamheden van de zorgverleners vergoeden op basis 
van verrichtingen? 
 
Antwoord: 
In het inkoopkader staat dat we met aanbieders SMART afspraken zullen maken over 
doelen en resultaten. Hierbij zullen KPI's worden geformuleerd. Hierbij is nog niet 
concreet gemaakt op welke basis de vergoedingen plaats zullen vinden. 
 
  



Vraag 8: 
Waarom kiest de gemeente niet voor vergoeding op basis van een plan van aanpak c.q. 
zorgplan per cliënte gedurende een bepaalde periode gekoppeld aan een budget? 
 
Antwoord: 
Zie hiervoor het antwoord op vraag 7. 
 
 
Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
De secretaris,                     De burgemeester, 
 
 
 
 
N.H. Kuiper mca mcm         D.R. van der Borg  
 
 
 


